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ReferanseID KINN005-1714939

Ja Nei
Har du/de fått tilsendt høyringssaken i adressert sending frå kommunen?

Samfunnsdelen til kommuneplanen 2024-2036 i
Kinn og planstrategi

KOST-083-24
Saknr Namn på høyringssak

Personleg
På vegne av føretak / lag / foreining

Uttalen er

988116432
Organisasjonsnummer

BAREKSTAD/HOVDEVÅG GRENDALAG
Organisasjonsnavn

Hovdevegen 256
Adresse

6916 BAREKSTAD
Postnr/sted

runeottonilsen@gmail.com
E-post

15.05.1959
Fødselsdato

SØLVI GUNN BAREKSTEN
Fornavn Etternavn

BAREKSTADVEGEN 15
Adresse

6916 BAREKSTAD
Postnr/sted

+4797527783  
Telefon privat jobb

Høyringsuttale (v. 6) - KINN005-1714939
1 / 2



Uttale
Uttale

Vedlegg

solvibareksten@gmail.com
E-postadresse

kasserar
Stilling

Det er med betydeleg bekymring at vi les kommunen sitt framlegg til kommuneplanen sin
samfunnsdel. Det gjennomgåande temaet er ei einsidig prioritering av bysentrum i kommunen.
Kommunen har ingen målsettingar om å oppretthalde bruk av, busetting i eller levering av tenester i
heile kommunen.

Planen understrekar at eldre innbyggjarar må bu heime lengre, få mindre hjelp frå det offentlege, og i
større grad ta ansvar for eiga helse og bustad. Samstundes gjer ein prioriteringar som nettopp
vanskleggjer dette for dei som ikkje bur i bysentrum. Vi viser her til:
- Færre vegar får vedlikehald
- Ytterlegare sentralisering av alle velferdstenester
- Fjerning av parkeringsplasser i sentrum, der alle tenester skal vere i framtida.

Vi etterlyser at planen gjev svar på følgande spørsmål:
- Kva tenester vert levert til innbyggjarar som ikkje bur i bysentrum?
- Korleis skal ein sikre likeverdig tilgong på velferdsteknologi? Vi tenker her på område med
manglande dekning og oftere bortfall av straum grunna værforhold.
- Område for matproduksjon, både på land og til sjøs, ligg utenom sentrumsområde. Korleis skal ein
kunne utnytte desse, om det ikkje skal bu folk der?

Særskilt med tanke rasering av rutebåttilbodet sidan mai 2024, etterlyser vi meir konkrete mål for kva
som er eit godt rutebåt- og kollektivtransporttilbod.

Vidare ønsker vi å peike på forskjellsbehandlinga som skjer med tanke på arealbruk. I sentrumsnære
områder skal ein ytterlegare og i auka grad bygge ned og fortette. I distrikta bandlegg ein det meste
areal til friluft. Utan at det skal kunne byggast bustadar eller hytte, sjølv ikkje på areal med lett tilgong
til veg, vatn og straum.

Grendalaget i Barekstad/Hovdevåg påpeikar at Kinn kommune får store skatteinntekter nettopp frå
utkantane i fiske-og oppdrettsnæringa. Longt meir enn Kinn kommune vil vektlegge. Skatteinntekter
som framover berre skal gå til sentrum.

Uttale til saka

Ingen vedlegg er lagt til
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